
Protokoll från U-Schacks styrelsemöte den 19 augusti 2012 kl. 17.00 
 
Plats:  Västerås SK:s klubblokal, Källgatan 9A Västerås 
Närvarande: Roger Andersson, Erik Degerstedt, Åke Lindén 
  André Nilsson, Rolf Schwarz och Gert Åkerman 
 
 
 
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Roger Andersson hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat. 

 
2. Val av sekreterare 

André Nilsson valdes till sekreterare. 
 
3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 
 
4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll har inte gått att uppbringa. Letande pågår! 
 
5 Ekonomi 

Åke lämnade en ekonomisk redogörelse. Det pekar återigen mot ett 
negativt resultat. André och Roger åtog sig att se om det går att söka 
bidrag för den kostsamma Schack4an-turneringen. Roger mejlar 
Christina för att se om hon har några oredovisade anspråk för förra 
säsongens Schack4an-info. 

 
6 Skolschackklubbar 

Inget har hänt vad gäller skolschackklubbarna under sommaren, men till 
hösten ska en utbildning hållas för mattelärare i Västerås, vilket förhopp-
ningsvis leder till att fler skolschackklubbar bildas. 

 
7 Förrådet 

Eftersom den tidigare uthyrningen av U-Schacks material har sjunkit till 
en nivå nära noll, och vi blir av med det nuvarande förrådet preliminärt 
den sista september, beslutade mötet att sälja ut U-schacks material till 
länets schackklubbar med förbehållet att U-schack har rätt att köpa 
tillbaka grejerna för samma pris inom fem år. 
 
Per klocka (säljes endast tio och tio i låda) debiteras 100 kr, för 
pjäsuppsättning i ask 20 kr och för bräde 5 kr. Roger mejlar ut till 
berörda klubbar och vill man köpa material måste det anmälas senast 
den 15 september. Gert kollar om vi kan få respit med utflyttningen. 

 
8. Tävlingskalendern 

Tävlingskalendern sågs över. Den ser ut ungefär som tidigare förutom att 
Vårdraget (tidigarelagd) och Fyrmästaren har bytt plats. 

 



9. Tävlingskommittén 
Roger informerade bl.a. om att distriktsserien fr.o.m. hösten ligger i 
Sveriges Schackförbunds seriesystem. 

 
10. Schack4ankommittén 

Mötet beslutade att Christina, om hon vill, även fortsättningsvis ska 
anlitas för att sköta S4an-informationen ute i länet. Roger pratar med 
Christina. 

 
11. Utbildningskommittén 

Åke saknar redovisning från Sportlovslägret. André kontaktar Mats om 
det. Kommitténs ambition är att hålla ett höstlovs- och ett sportlovsläger. 
Mötet beslutade även att en domarkurs ska hållas inför läns- och 
riksfinalen i Schack4an. 

 
12. Övriga frågor 

Länslaget har legat på is i några år, men nu finns återigen spelare i minst 
tre kommuner, vilket gör att projektet kan aktualiseras inom en snar 
framtid. 

 
13. Mötets avslutande och beslut nästa möte 
 Roger Andersson tackade för visat intresse och avslutade mötet. Roger 

kallar till nästa möte, preliminärt den 9 december. 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
 
 
 
André Nilsson   Roger Andersson 
 
 


